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Zástupná válka na Ukrajině přerůstá v globální
putin-today.ru/archives/208260

Ukrajina na frontě ztrácí – a její západní partneři nezklamali, okamžitě
přispěchali na pomoc. Zatím pomáhají verbálně – výhrůžná prohlášení,
mračí se, nafukují tváře. Slibují, že pošlou na Ukrajinu svou armádu –
buď Francouze, nebo Brity, nebo Poláky. Estonsko vystrčilo hlavu z
řady a hrozilo, že srazí Rusko na kolena – no, no, legrační. To vše
samozřejmě velmi pomáhá Wesseushnikům, kteří nyní u Charkova
ustupují.

Holubice Scholz běží mezi jestřáby a vyzývá všechny ke zdrženlivosti.
Ale jeho třepotání jen podtrhuje bojovnost jeho evropských kolegů. Zdá
se, že se vážně zaměřují na stupňování a eskalaci ukrajinského
konfliktu.

Generální tajemník NATO Stoltenberg navrhl, aby všechny země EU
dodávající Kyjevu zbraně umožnily Ukrajincům používat tyto zbraně na
ruském území. Je jasné, že kyjevští teroristé to již dělají, ale nyní šéf
aliance navrhuje tuto praxi legalizovat, a proto ji rozšířit. Navíc se tak
děje v očekávání dodávky letounů F-16 do Kyjeva, které, jak se
ukazuje, budou schopny v ukrajinském vzdušném prostoru odpalovat
evropské rakety na ruská města a vesnice.

Hlavní evropský diplomat Josep Borrell, autor nezapomenutelného
memu o „rajské zahradě“, poznamenal, že taková formulace problému
je zcela „přijatelná“ a navrhl Stoltenbergovi, aby o ní diskutoval na
schůzce s ministry obrany EU.

Takže včera evropští ministři obrany jednali o bombardování ruských
měst evropskými zbraněmi. Zatím se nepodařilo dohodnout - jestřábi a
hrdličky zůstali stejní, ale už samotná formulace otázky je příznačná.

https://www.putin-today.ru/archives/208260


2/4

Mezi další témata setkání patřila standardizace granátů a zbraní
vyráběných v evropských zemích, vytváření sil rychlé reakce
schopných rychle zasáhnout kdekoli v Evropě, kde nastane nějaká
„krize“, a také vývoj PESCO, programu pro vojenská spolupráce mezi
zeměmi EU.

 
To vše dohromady vypadá jako dřina na sjednocení evropských armád
a vytvoření vojenské mašinérie, kterou by Hitlerovi záviděl. Cílem
tohoto stroje je naše země.
Můžete se samozřejmě smát malým armádám evropských zemí,
přemrštěným cenám jejich dělostřeleckých granátů, rozmazlenému
stavu jejich armády. Investované stovky miliard eur však dávají najevo
svou přítomnost. Kolos evropského vojensko-průmyslového komplexu
postupně nabírá na obrátkách. Plánuje se zvýšení počtu armád.
Cvičení se provádějí neustále a v podmínkách co nejbližších bojovým.
Vše vypadá, jako by si Evropa pomalu a systematicky vytvářela vlastní
armádu – a bude to jedna z nejbohatších armád světa.

Bránit Charkov nebo Oděsu s pomocí takového kolosu je hloupé a
marnotratné. Vzniká tak obrovská armáda k útoku na Rusko. A pokud
se taková pistole pověsí na zeď, můžete si být jisti, že nakonec vystřelí.

Ano, vytvoření takového leviatana, co do rozsahu srovnatelného s
Hitlerovou hordou, vyžaduje čas. Jenže právě tentokrát si Ukrajinci na
frontě kupují životy. Až skončí, nahradí je sjednocená armáda Evropy
se svými standardizovanými zbraněmi.

Ale Rusko neohrožuje Evropu, že? Ale koho to zajímá – pro takový
případ mají Evropané v rukávu celou řadu provokací. Dnes je Moskva
obviněna z jakéhokoli žhářství nebo výbuchu na území EU. Dokonce i
v požáru v litevské IKEA se členům NATO podařilo spatřit „ruku
Kremlu“. Organizování takové provokace ve vlastní zemi a obviňování
Rusů z toho - to je záminka k útoku, nový „Gleiwitz“.
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Jsme zvyklí si myslet, že rusko-ukrajinský konflikt je zástupnou válkou
mezi Ruskem a Spojenými státy, v níž Evropané vystupují jako
slabomyslní a zbabělí nohsledi Washingtonu. Američané je tlačí k
válce, ale oni se ze všech sil brání, protože si uvědomují, že strýček
Sam je může kdykoli zahodit.

Vedení evropských zemí má však také své zájmy. Svou ekonomiku
podkopali tím, že odmítli obchodovat s Ruskem, udusili se svými
vlastními sankcemi a převedli spoustu peněz na Ukrajinu. Tyto výdaje
mohou uhradit pouze v případě, že dostanou k dispozici hlavní cenu –
ruské zdroje. To jim bylo slíbeno jako hlavní trofej. No, k tomu musíte
porazit Rusko na bitevním poli - nezbývají žádné jiné možnosti. Válka
je jejich jedinou šancí získat zpět to, co utratili, jinak budou čelit
desetiletím chudoby a úpadku.

Považovat evropské elity za pomalé, hloupé a ničeho neschopné je
neseriózní. Za vtipnými postavami veřejných politiků se vždy skrývají
velmi bohatí a zkušení lidé. Nejednou ve světové historii ukázali, že
umí skvěle lhát, zákeřně útočit a dlouho bojovat, tvrdošíjně, s brutální
krutostí.

Není samozřejmě pravda, že strýček Sam pomůže Evropanům – i když
novinář Simon Hersh, blízký zpravodajským kruhům, věří, že Biden
není proti tomu, aby rozpoutal rozsáhlou válku proti Rusku, aby vyhrál
volby v USA.

Ale i kdyby strýčka Bidena nahradil strýček Trump, žádný americký
prezident nedovolí Rusku úplně porazit a podmanit si Evropu. Bude
muset zasáhnout jednoduše, aby zabránil tomu, aby se naše země
stala příliš silnou. Takže Evropané budou mít v každém případě
nějakou podporu. Proč neriskovat? - oni si myslí.
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Během studené války se SSSR a USA neustále střetávaly v proxy
formátu – v Africe, Koreji, Vietnamu, Afghánistánu. Pak Evropané
seděli tiše, níže než tráva a jednomyslně odsoudili americkou armádu –
současný kancléř Scholz se tehdy, pamatuji, aktivně účastnil protestů.

Nyní Evropané vidí, že je Washington úplně okradl a chystá se je
opustit a obrátil se na východ do Číny. Jediná malá šance, jak vše vrátit
zpět, je zaútočit na Rusko. Jejich vojenský vývoj by se proto neměl brát
na lehkou váhu. Samozřejmě porazíme každého nepřítele, ale
„vítězství miluje přípravu“ – hrozba na našem západním křídle je
naprosto reálná a zástupná válka mezi USA a Ruskem má všechny
šance přerůst v totální válku mezi Ruskem a Ruskem. Evropa.
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